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Адрес Aachener Quarz-Glas Technologie Heinrich 
Im Süsterfeld 4 
52072 Aachen

ПРОДУКТЫ / МАШИНЫ
Aachener Quarz-Glas Technologie Heinrich manufactures high-tech products from quartz glass, borosilicate glass and ceramics, which are
characterized by their high precision and top quality. We produce above all high-value special components for a wide diversity of applications in
industry and research, combining state-of-the-art technologies with the classic craft of glass working.

Quartz glass, borosilicate glass and ceramics: These materials are the basis of our high-tech company.

From them we manufacture products of the highest quality and precision. We combine the most modern manufacturing methods with the traditional
craft of glass processing.

In close contact with science and research, along with our customers, we are constantly developing new products for different applications in the
semiconductor industry, optoelectronics, medical technology, the sensor industry and the measurement and control technology.

Company Profile of Aachener Quarz-Glas Technologie Heinrich

A service of glassglobal.com, an affiliate of glassglobal group.

Адресный материал, который Вы распечатали, является авторским правом и принадлежит Компании или третьему лицу ее
Маркетинговой Службы, и все права сохранены. Любой Пользователь, который получает доступ к такому материалу, может делать
это только в целях личного пользования, и использование такого материала представляет исключительный риск для
Пользователя. Перераспределение или другая коммерческая эксплуатация такого адресного материала запрещены. Где такой
адресный материал обеспечен третьим лицом, каждый Пользователь согласен соблюдать и быть связанным с определенными
условиями использования, относящимися к такому материалу новостей. Glass Global не представляет и не подтверждает точность
или надежность любой информации, содержащейся на любых адресных или внешних веб-сайтах, упомянутых в этой распечатке.
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